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همش اتفاقیه؟
 کیوان ســاعدی: »انصافا بی مســئولیتی دولت برای عصبانی کردن مردم 

نیست!؟ کنکور، بورس، بازگشایی مدارس با این مدیریت! همش اتفاقیه؟«
اندکی شرافت

 دکتر کوشکی: »روزنامه اعتماد: افزایش قیمت ها، سوءتغذیه شدید نوزادان 
و کودکان را به دنبال دارد چون هزاران خانوار ایرانی، خرید گوشت و مرغ را 
به دلیل گرانی، محدود کرده و یا کاملا از ســبد غذایی خود حذف کرده اند؛ 
چرا این روزنامه و بقیه اصلاح طلبان بابت این مورد و صدها بلای دیگری که 
رئیس جمهور مورد حمایتشان به سر مردم آورده، عذرخواهی نمی کنند؟ واقعا 
در این جماعت یک انســان باوجدان و شرافتمند پیدا نمی شود که بگوید ما 

غلط کردیم؟ نکند روحانی را هم دلواپسان به مردم غالب کردند؟«
دلبری می کنند

 محمد ایمانی با انتشــار این تصویر نوشــت: »چیزی نیست. دارند کاملا 
رُمانتیک مذاکره می کنند! دارند دلبری می کنند و می سوزانند دل آنهایی را 
که عقده یک دیوانگی دیگر بر دلشان مانده؛ مالباختگانی که می گویند خُنُک 

آن قمار بازی که بباخت آنچه بودش، بنماند هیچش الا هوس قمار دیگر!«
بهانه هایی که فقط کاربرد داخلی دارد

 مجتبی رضاخواه: »چندی پیش رئیس جمهور برای دفاع از وزیر پیشنهادی 
صمت به مجلس نیامد؛ امروز هم ایشــان مــدارس را بصورت مجازی افتتاح 
کرد. در هر دو مورد، بهانه عدم حضور کرونا بوده! ســؤال: اگر بنای مذاکره با 
اروپاییان یا کدخدا بــود، باز هم کرونا را بهانه می کردند یا این بهانه ها صرفا 

مصرف داخلی دارد؟!«
چرا باید مماشات کنیم؟

 محمد پاداش: » ســه تا ۱۰۰روز به اضافــه  یک ۵۰روز از عمر دولت باقی 
مانده و چیزی که برای همه مســجل اســت، درب بر همان پاشنه  گرانی و 
کوچکیِ سفره  مردم قرار است بچرخد! وقتی می دانیم این دولت کار خاصی 
قرار نیست انجام بدهد و روز به روز زندگی مردم سخت تر می شود، چرا باید 

با رئیس چنین دولتی مماشات کرد؟!«
ماسک بزنیم

 شــیخ مرتضی: »به فصل پاییز نزدیک می شــویم فصلــی که اوج ابتلا به 
بیماری های ویروســی است؛ از طرفی کارشناســان هم هشدار دادند که در 
فصل پاییز مردم ایران احتمالا با موج جدیدی از ابتلا به ویروس کرونا رو به رو 
خواهند شــد پس لطفا در رعایت دستورالعمل های بهداشتی مبارزه با کرونا 

جدی باشیم.«
هشدار به مجلس

 علی قلهکی: »از قالیباف تا نمایندگان مجلس کار ارزشــمندی در سفر به 
اســتان ها و حل گره های آنان کردند ولی در شرایطی که هر روز رنگ بورس 
قرمزتر می شــود چه چیزی بالاتر از ابزار نظارتی مجلس در مواجهه با دولتی 
که بورس را دســتکاری می کند، وجود دارد؟! وکلای عزیز؛ با این وضعیت به 

زودی باید کفِ خیابان مشکل را حل کنید!«

سریال دنباله دار 
چاقوکشی در 

کشور چاقوکش ها!

اعلام انگلیس انگلیس  غربی  میدلندز  پلیس 
بر وقوع حادثه  کرد در پی تماسی مبنی 
امروز  بامداد   ۱۲:۳۰ ســاعت  چاقوکشی 
)یکشنبه( به مرکز شهر فرا خوانده شدند.
به گزارش ایســنا، پلیــس میدلندز غربی 
اعلام کرده که بلافاصله پس از دریافت تماسی 

مبنی بر وقوع حادثه چاقوکشــی در مرکز شــهر، ماموران خود را به همراه 
آمبولانس به محل حادثه اعزام کرده است.

کمی پس از تماس اول، چندین مورد دیگر چاقوکشی نیز در این منطقه 
از شهر گزارش شد.

پلیس اعلام کــرده که از چند تن از زخمی ها خبر دارد اما در موقعیتی 
نیست که بتواند از شمار دقیق زخمی ها و وضعیت سلامت آنها اطلاع داشته 

باشد.
با این حال شــاهدان عینی گزارش دادند که در این حوادث هشت نفر 

زخمی شده اند.
پلیس همچنین اعلام کرده اســت همه خدمات اورژانسی با هم به محل 
حادثه اعزام شــده و از مراقبت های پزشــکی از افرادی که زخمی شــده اند 
اطمینان حاصل کردند. زخمی های شناسایی شده اکنون در بیمارستان تحت 

مداوا قرار دارند.
پلیس انگلیس با »بزرگ خواندن« این حادثه اعلام کرد: تحقیقات برای 
تعیین آنچه اتفاق افتاده هنوز ادامه دارد و ممکن است مدتی طول بکشد تا 

بتوانیم هر چیزی را تأیید کنیم.
مأموران پلیس ضمــن تکذیب وقوع تیرانــدازی در محل حادثه اظهار 

داشتند که در این مرحله اولیه نمی توان در مورد علل حادثه حدس زد.
پلیس از مردم خواســته که آرامش خــود را حفظ کرده و از منطقه دور 
شــوند زیرا تحقیقات »برای مدتی« ادامه دارد و طناب ها نیز در محل باقی 

خواهند ماند.
بنا بر گزارش اســکای نیوز، هنوز انگیزه وقوع این حادثه مشخص نشده 
اما تصور می شــود گروهی از پسران به جمعی دیگر در یک نزاع حمله کرده 

باشند.

تزریق واکسن 
احتمالی کرونای 

آکسفورد به 250 نفر

ژاپن آزمایش های  که  آســترازنکا  شرکت 
بالینی واکسن کرونای دانشگاه آکسفورد را 
مدیریت می کند، خبر از انجام آزمایش های 

بالینی این واکسن در ژاپن داد.
بــه گزارش فــارس به نقــل از دیلی میل، 
واکسن ویروس کرونا آکسفورد همراه با آزمایش 

آخریــن مرحله که این هفته در ایالات متحده برگزار شــده ، در ژاپن نیز وارد 
فاز آزمایش های انســانی شد. این شرکت دارویی انگلیسی با استخدام ۳۰ هزار 
نیروی کار در آمریکا و به خدمت گرفتن داوطلبان کار در پرو و شیلی، اقدام به 

آماده  سازی برای انجام فاز سوم آزمایش های این واکسن کرده است.
غول دارویی انگلیس آزمایش واکســن کرونای دانشــگاه آکسفورد را روی 
۲۵۰ بیمار در ژاپن آزمایش می کند؛ بیش از ۵۰ هزار نفر در سراســر جهان در 

حال حاضر در مطالعات واکسن کرونای آکسفورد شرکت کرده اند. 
توسعه دهندگان این واکسن می گویند: واکسن کرونای آکسفورد که موسوم 
به »AZD۱۲۲۲« اســت، می تواند تا پایان امسال آماده شود. واکسن مذکور 
آزمایش های انسانی را در ژاپن آغاز کرده است و به عنوان بخشی از توافق برای 
تهیه آن برای این کشــور، روی ۲۵۰ بیمار آزمایش می شود. آسترازنکا، صاحب 
حقوقی این واکســن اعلام کرد: آزمایش های بالینی مرحله ۲/۱ در ژاپن را آغاز 
می کند؛ آزمایش های در مقیــاس کوچک بر روی ۲۵۰ بیمار در چندین مرکز 
در سراسر کشور انجام می شــود. آزمایش های مرحله یک و دو روی گروه های 
کوچکی از افراد انجام می شــود تا ببینند آیا واکسن عوارض جانبی جدی ایجاد 
می کند یا خیر؛ در عین حال این موارد به طور کلی اثبات نمی کنند که واکسن 

توسعه داده شده از فرد در برابر کرونا محافظت می کند. 
AstraZeneca برای ســاخت و توزیع واکســن در ژاپن با شرکت های 
دارویی ژاپنی »Daiichi Sankyo« و »JCR Pharma« توافق کرده است.

با پرسه ای در فضای مجازی با موضوعات مختلفی روبه رو می شویم 
که مورد توجه کاربران قرار گرفته است. انتشار این مطالب 

به معنی تایید همه آنها از سوی کیهان نیست.
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مدیر عامل ستاد مرکزی معاینه فنی خودرو تهران خبر داد
احتمال افزایش ۴۰ درصدی 

تعرفه های مراکز معاینه فنی خودرو
مدیر عامل ســتاد مرکزی معاینه فنی خودروی شهر تهران از 
احتمال افزایش ۳۰ الی ۴۰ درصــدی تعرفه های مراکز معاینه فنی 

خودرو در تهران خبر داد.
حســین مقدم ، درباره تعرفه خدمات مراکز معاینه فنی خودرو در شهر 
تهران، به تسنیم اظهار داشت: به دلیل افزایش هزینه های مراکز معاینه فنی، 
به وزارت کشــور پیشــنهاد کردیم تعرفه خدمات مراکز ۳۰ الی 4۰ درصد 

افزایش یابد.
وی با بیان اینکه این پیشــنهاد چند ماه پیش به وزارت کشور ارائه شد، 
ادامه داد: معمولا افزایش تعرفه ها در فروردین ماه اعمال می شود اما امسال با 

توجه به شیوع کرونا، این امر به تعویق افتاد.
مدیرعامل ستاد مرکزی معاینه فنی خودروهای شهر تهران، تصریح کرد: 
وزارت کشــور به عنوان دستگاه متولی این پیشــنهاد را دریافت و آن را به 
ســازمان حمایت از مصرف کننده ارائه کرده است و به نظر می رسد به زودی 

تعیین تکلیف خواهد شد.  
وی با بیان اینکه چنانچه هزینه های ما ۵۰ درصد افزایش یابد قرار نیست 
به همین میزان افزایش تعرفه داشــته باشیم، ادامه داد: افزایش تعرفه ها در 
میزان مراجعه شــهروندان به مراکز معاینه تأثیری ندارد زیرا این مبلغ عدد 
زیادی نیســت. مقدم افزود: در حال حاضر تعرفه مراکز معاینه فنی ۳7 هزار 
تومان است در حالی که اگر به یک تعمیرگاه مراجعه کنید و بخواهید 4 چرخ 
خودرو بازدید شــود حدود 7۰ هزار تومان دریافت می شود ولی ما از جهات 

مختلف خودرو را بررسی و کنترل می کنیم.
وی خاطرنشان کرد: آنچه شهروندان را دچار مشکل می کند هزینه های 
تعمیر خودرو اســت و اگر تعرفه را ۵۰ درصد کاهش دهیم بازهم به افزایش 

تعداد خودروها به مراکز معاینه فنی منجر نمی شود.

اجرای طرح تربیتی امین
 در ۴ هزار و ۵۰۰ مدرسه کشور 

مشــاور عالی وزیر آموزش و پرورش و دبیر ستاد همکاری های 
حوزه علمیه و آمــوزش و پرورش گفت: طرح تربیتی امین در چهار 

هزار و ۵۰۰ مدرسه در کشور در حال اجرا است. 
به گزارش ایرنا، علیرضا حاجیان زاده ، در جلسه کمیته همکاری حوزه های 
علمیه و آموزش و پرورش که به صورت ویدئوکنفرانســی با آیت الله رســول 
فلاحتی نماینده ولی فقیه در گیلان و امام جمعه رشــت برگزار شد، افزود : 
در اجرای این طرح روحانی به صورت مستمر در مدارس برای انجام کارهای 

فرهنگی تربیتی حضور دارد.
وی با تاکیــد بر ضرورت توجه به آموزش های تربیتــی در دانش آموزان 
اظهار داشت: پیشنهاد می شــود مدیران مدارس در فضای مجازی روحانیون 
تبلیغی را عضو گروه شــاد مدرسه کنند ضمن اینکه طرح تربیتی امین را در 
شبکه شاد راه اندازی خواهیم کرد. وی با بیان اینکه با توجه به شرایط موجود 
تمام امکانات را با شــیوه های مختلف از جمله استفاده از شبکه آموزشی شاد 
و مدرسه تلویزیونی برای آموزش متمرکز کرده ایم، خاطر نشان کرد: وظیفه ما 
این اســت که تربیت در مدارس مغفول واقع نشود.  وی با بیان اینکه از حوزه 
برای کمک به آموزش و پرورش استمداد می طلبیم اظهار داشت: مسایلی را در 
مدارس و در بین جوانان و نوجوانان داریم که باید شناسایی کرده و راهکار ارائه 
دهیم لذا حوزه باید به کمک آموزش و پرورش آمده و کار فکری و اندیشه ای 
شــکل گیرد. وی در بخش دیگری از سخنانش با تاکید بر اینکه باید ظرفیت 
مدارس علوم و معارف اســلامی را در استان ها افزایش دهیم، اضافه کرد: سال 
گذشته ۲۵ هزار دانش آموز متقاضی رشــته علوم و معارف اسلامی بودند در 

حالیکه آموزش و پرورش توانست پاسخگوی حداکثر پنج هزار نفر باشد.

۴ معدنکار در هجدک کرمان جان باختند
فرماندار شهرســتان راور از فوت ۴ معدنــکار در حادثه ریزش 
معدن ذغال ســنگ هجدک خبر داد و گفت: علت حادثه در دست 

بررسی است.
مالک اژدری در گفت وگو با خبرنگار تســنیم در راور، با  اشاره به ریزش 
یکی از تونل های معدن ذغال ســنگ کوهســاران هجدک اظهار داشت: این 

حادثه حدود ساعت ۱۱ و سی دقیقه ظهر دیروز اتفاق افتاد.
وی بــا  اشــاره به جزئیات ایــن حادثه گفت: در حادثــه ریزش یکی از 
تونل های معدن ذغال سنگ هجدک متاسفانه ۵ نفر از معدنکاران این معدن 
مفقود شدند که تاکنون موفق به بیرون آوردن دو نفر از این کارگران شدند.

فرماندار راور با بیان اینکه از دو نفر معدنکار پیدا شده یک نفر فوت و نفر 
دیگر به بیمارستان شهید باهنر کرمان منتقل شده است ادامه داد: متاسفانه 
۳ نفر دیگر معدنکار مفقود شده این معدن لحظاتی پیش پیدا شدند که جان 
باخته بودند. وی با  اشاره به اینکه وضعیت تنها نجات یافته این حادثه نسبت 
به لحظات ابتدایی بهتر اســت گفت: تیم بازرسی اداره کل تعاون، کار و رفاه 

اجتماعی استان کرمان در حال بررسی دلایل بروز این حادثه است.

شــرکت پتــرو گوهــر فراســاحل کیش 
در نظــر دارد، اجــاره 2 فروند شــناور پشــتیبان را 
برگــزاری  طریــق  از  مناقصه 99-45(  شــماره  )به 
مناقصه عمومی واگذار نماید لذا از شــرکت های واجد 
شرایط دعوت می شــود از تاریخ 1399/6/17 لغایت 
1399/6/24 جهت دریافت اســناد مناقصه از ساعت 
8 صبح الــی 14 به آدرس: تهران - شــهرک غرب 
- بلوار دادمان - خیابان شــفق - نبش کوچه آفتاب 
- ســاختمان توحید - طبقه 4 - دبیرخانه کمیسیون 
معاملات شــرکت پتروگوهر فراســاحل کیش )تلفن: 
60-88576356 داخلی 2175( مراجعه نمایند.

مدت اجرای کار: یک سال 
خلیج فارس   مناقصــه:  موضوع  انجام  محل 

منطقه عملیاتی پارس جنوبی
مبلــغ تضمیــن شــرکت در مناقصــه: 

5/620/000/000 ریال
مهلت تحویل مدارک به واحد مناقصه گزار تا تاریخ 
1399/6/31 روز دوشــنبه ســاعت 14 بــه آدرس 

مناقصه گزار می باشد.

آگهی نوبت اول
مناقصه عمومی

دفتر فــروش املاک منطقه جنوب در نظر دارد تعدادی از املاک تجاری و 
اراضی متعلق به خود را از طریق برگزاری مزایده کتبی با شــرایط نقد و اقساط و 

بدون دریافت کارمزد به فروش برساند.
لذا متقاضیان خرید می توانند برای بازدید از املاک مورد نظر و کســب اطلاعات 
بیشــتر از نحوه برگزاری مزایده و اخذ برگ شــرایط شــرکت در مزایده به متن 
کامل آگهی مزایده مندرج در روزنامه های محلی عصر مردم شیراز مورخ سه شنبه 
99/6/18 و نیم نگاه شــیراز مورخ سه شنبه 99/6/25 و همچنین آدرس اینترنتی:

 HTTP://WWW.EMDADIMAM.IR مراجعه فرمایند.
ضمنا جهت کســب اطلاعات بیشــتر، متقاضیان می توانند با شــماره تلفن های 

32308152 و 32352357-071 نیز تماس حاصل فرمایند.
مدیر املاک منطقه جنوب - شیبانی

فروش فوق العاده املاک و مستغلات
 )مزایده شماره ۴۳ منطقه جنوب 

و شماره 5 کمیته امداد فارس(

رئیس قوه قضائیه بخشنامه »ضرورت تسریع در 
رســیدگی به پرونده هایی که دارای خواهان یا شاکی 
متعدد می باشــد« را به مراجع قضایی سراسر کشور 

ابلاغ کرد.
به گزارش مرکز رســانه قوه قضائیه، رئیس قوه قضائیه 
بخشــنامه ضرورت تسریع در رســیدگی به پرونده هایی که 
دارای خواهان یا شــاکی متعدد می باشد را به مراجع قضایی 

سراسر کشور ابلاغ کرد.
در متن بخشــنامه ابلاغی از سوی آیت الله رئیسی آمده 
اســت: »نظر به ضرورت تسریع در رسیدگی به پرونده هایی 
که دارای خواهان یا شــاکی متعدد می باشــد و با توجه به 
اینکه معمولاً این گونــه پرونده ها دارای اهمیت و پیچیدگی 
بوده و رسیدگی به آنها مستلزم فرصت کافی و تخصص لازم 

می باشــد، به منظور رســیدگی دقیق و سریع در این قبیل 
پرونده ها و پیشگیری از وقوع موارد مشابه، موارد زیر جهت 

اقدام لازم ابلاغ می گردد.
۱ ـ برای رســیدگی به پرونده هایی که تعداد شاکی یا 
خواهان آن بیش از حد معمول اســت، شــعبی از دادسرا یا 
دادگاه نخســتین و تجدیدنظر تعیین و امر ارجاع به گونه ای 
مدیریت شود که شعب مذکور از فرصت لازم جهت رسیدگی 
به پرونده های مهم برخوردار باشــند و از ارجاع پرونده های 

دیگر به شعبه حتی المقدور خودداری شود.
۲ ـ رؤسای دادگستری ها و دادستان ها مسئول ارجاع و 
نظارت بر رسیدگی پرونده های فوق در شعب خاص دادسرا 

و دادگاه می باشند.
۳ ـ در صورتی که پرونــده از جنبه های مختلف دارای 

پیچیدگی اســت و رســیدگی بــه آن مســتلزم اخذ نظر 
کارشناســان مجرب و متخصص باشــد، روسای واحد های 
قضایی ترتیبی اتخــاذ نمایند که امــکان بهره گیری از تیم 
 اقتصــادی و مالی بــرای قضــات رســیدگی کننده فراهم 

شود.
4-  این قبیل پرونده ها به لحاظ اهمیت و کثرت مدعیان 
و مالباختگان با رعایت همه دقت های حقوقی و قضایی باید 
به صورت ویژه و در حداقل زمان و وقت های فوق العاده مورد 

رسیدگی قرار گیرد.
۵-  معاونت منابع انســانی با کسب نظر از دادستان کل 
و معاونت پیشگیری نسبت به برگزاری کارگاه ها و دوره های 
آموزشــی مورد نیاز با بهره گیری از اســاتید و کارشناسان 
 مجــرب حوزه هــای مربــوط بــرای قضات شــعب خاص 

اقدام نماید.
۶ ـ معاونــت اجتماعی و پیشــگیری از وقــوع جرم با 
همکاری مرکز آمار و فناوری اطلاعات، پژوهشگاه قوه قضائیه 
و ســایر واحد هــای ذی ربط با بررســی پرونده های مذکور، 
نسبت به آسیب شناســی و ارائه راهکار های مناسب و مؤثر 
برای جلوگیری از بروز موارد مشــابه اقدام و پایان هر فصل 
گزارش اقدامات انجام شــده و نتایــج حاصله را به اینجانب 

گزارش نماید.
7 ـ چنانچه به هر دلیل تصمیم گیری مستلزم مشورت با 
مسئولین در مرکز باشد، سریعاً مراتب به حوزه معاونت اول 

اعلام تا پرونده دچار وقفه نگردد.
معاون اول قوه قضائیه مســئول نظارت بر حسن اجرای 

بخشنامه می باشد.«

طی بخشنامه ای از سوی رئیس قوه قضائیه ابلاغ شد

 ضرورت تسریع در رسیدگی
 به پرونده های دارای خواهان یا شاکی متعدد 

وزیر بهداشت در نشست فعالان اقتصاد سلامت:

پیگیر جدی تامین ارز دارو و تجهیزات پزشکی هستیم
وزیر بهداشــت گفت: بــا همه تــوان در کنار 
تامین کنندگان و فعالان حوزه اقتصاد سلامت هستیم 
و به طور جدی موضــوع تخصیص و تامین ارز دارو و 
تجهیزات پزشکی و تسهیل و تسریع در فرآیند ها را 

پیگیری می کنیم.
به گزارش خبرگزاری صدا و ســیما، ســعید نمکی در 
نشست مشــورتی اضطراری وزیر بهداشــت با انجمن های 
صنفی، ســندیکاها و فعالان حوزه دارو و تجهیزات پزشکی، 
بر استفاده حداکثری از ظرفیت تولید داخل و اولویت تولید 

ملی و تولید مواد اولیه در کشور تأکید کرد.
نمکی با  اشــاره به  پیگیــری مجدانه موضوع تخصیص 
و تامین ارز دارو و تجهیزات پزشــکی و تســهیل و تسریع 
در فرآیند هــای ثبت ســفارش و تخصیــص و تامین ارز و 
لزوم ارتقای هماهنگی بین بخشــی و همراهی بیشــتر در 
بخش های اقتصادی کشــور با توجه بــه اهمیت، ضرورت و 
اولویت بی بدیل ســلامت و کالاهای ســلامت محور به ویژه 
مواد اولیه دارویی، دارو، تجهیزات و ملزومات پزشکی ،اظهار 
داشــت: وزارت بهداشــت با توان حداکثری خــود در کنار 

تامین کنندگان و فعالان این حوزه قرار دارد و توفیق در این 
مســیر، هماهنگی دولت و بخش خصوصی و البته نگاه ویژه 
بخش های حاکمیتی را طلب می کند و با برخی شــیوه های 
گذشته قاعدتاً برای شرایط دشوار پیش رو در پائیز و زمستان 

نمی توان آنگونه که باید و شاید حاضر و ظاهر شد.
وی افزود: امیدواریم با ورود مســئولان ارشــد دولتی، 
بخشــی از مشکلات و کاســتی های این حوزه در هفته ها و 
ماه های اخیر مرتفع شــود و کماکان پایــداری و تاب آوری 
نظام سلامت در مواجهه با بحران های پیش رو محفوظ بماند.

سخنگوی وزارت بهداشت از ابتلا ۱99۲ نفر و فوت 
۱۳9 بیمار کووید۱9 در شبانه روز گذشته خبر داد.

به گزارش وبدا، دکتر ســیما ســادات لاری با اعلام این 
خبر افزود: از ۱۵ تا ۱۶ شهریور ۱۳۹۹ و بر اساس معیارهای 
قطعی تشــخیصی، یک هزار و ۹۹۲ بیمــار جدید مبتلا به 
کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که ۹۰۵ نفر از آنها بستری 

شدند.
وی با  اشاره به اینکه مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور 
به ۳۸۶ هزار و ۶۵۸ نفر رسید، گفت: متاسفانه در طول این 
مــدت، ۱۳۹ بیمار کووید۱۹ جان خود را از دســت دادند و 

مجمــوع جان باختگان این بیماری بــه ۲۲ هزار و ۲۹۳ نفر 
رسید.

ســخنگوی وزارت بهداشت با بیان اینکه خوشبختانه تا 
کنون ۳۳۳ هزار و ۹۰۰ نفــر از بیماران، بهبود یافته و یا از 
بیمارستان ها ترخیص شــده اند، اظهار داشت: ۳7۲۲ نفر از 
بیماران مبتلا به کووید۱۹ در وضعیت شــدید این بیماری 

تحت مراقبت قرار دارند.
وی همچنیــن اعلام کرد: تا کنون ســه میلیون و ۳۸۰ 
هزار و ۲۶4 آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده 

است.

لاری در ادامه یادآور شــد: بر اســاس آخرین اطلاعات 
کرونا در کشــور، اســتان های تهران، مازندران، گیلان، قم، 
اصفهان، خراسان رضوی، آذربایجان شرقی، کرمان، خراسان 
شــمالی، سمنان، یزد، زنجان و قزوین در وضعیت قرمز قرار 

دارند.
سخنگوی وزارت بهداشت افزود: استان های آذربایجان 
غربــی، البرز، فارس، لرســتان، هرمزگان، اردبیل، بوشــهر، 
کرمانشــاه، کهگیلویه و بویراحمد، خراسان جنوبی، مرکزی، 
ایلام، چهارمحال و بختیاری، گلســتان و خوزســتان نیز در 

وضعیت هشدار قرار دارند.

آخرین آمار کرونا اعلام شد

ابتلا 1992 نفردیگر و مرگ 139 بیمار مبتلا به کووید19

معاون وزیر آموزش و پرورش خبر داد

اختیاری بودن حضور دانش آموزان در مدارس با توجه به شرایطشان 
معاون آموزش متوسطه وزارت آموزش و پرورش 
با بیان اینکه دانش آموزان از لحظه ورود به مدرســه 
تا بازگشــت به منزل تحت نظارت هســتند گفت: 
اگر خانــواده ای به دلیل نگرانی شــدید یا احتمال 
بیماری های زمینه ای تصمیم بگیرند فرزندشــان در 
کلاس حاضر نشــود، مدیران مدارس آنها را با سایر 
روش های آموزشــی راهنمایــی می کنند لذا حضور 

دانش آموزان با توجه به شرایط شان اختیاری است.
به گزارش ایســنا، علیرضــا کمرئی درباره بازگشــایی 
مدارس با  اشــاره به اینکه هم اکنون با شرایط خاصی مواجه 
هستیم درباره وضعیت آموزشی سال جدید تحصیلی گفت: 
علیرغم اینکه در این مدت بیشــتر فعالیت های آموزشی در 
فضای مجازی انجام شــده، اما آموزش های حضوری نیز که 

یکی از اهداف مهم ماســت و تاثیرگذاری بیشتری نیز دارد، 
جریان خواهد داشت.

وی ادامه داد: با توجه به مباحث حفظ ســلامت جامعه 
و رعایت اصول بهداشتی تصمیم گرفتیم مدارس بازگشایی 
شود، البته ســتاد ملی مبارزه با کرونا این مجوز را از دو ماه 
پیش صادر کرده بود. به هر حال قوانینی که اتخاذ شــده و 
رعایت پروتکل های بهداشتی بسیار سخت گیرانه اجرا خواهد 
شــد. دانش آموزان از لحظه ورود به مدرســه تا بازگشت به 
منزل تحت نظارت هســتند. برای تمام گروه سنی باید این 
نظارت اتفاق بیفتد ولی برای بچه های گروه ســنی پایین تر 
نیازمند توجه و دقت بیشتری هستیم و خوشبختانه مدیران 
در این مورد کاملا توجیه شده اند و دریافت خوبی از موضوع 
دارند. گروه جمعیتی کلاس ها به یک سوم تقلیل پیدا کرده 

و فاصله گذاری یک متر ونیم در کلاس و ســایر نقاط مدرسه 
باید رعایت شود.

به گفته معاون آموزش متوسطه وزارت آموزش وپرورش 
از دو ماه پیــش ترکیبی از آموزش حضوری و غیر حضوری 
پیش بینی شده بود و مدارس به اعتبار تاثیری که در جریان 

تعلیم و تربیت دارند، دایر خواهند بود.
وی تاکید کرد: اگر خانواده ای به دلیل نگرانی شــدید یا 
احتمال بیماری های زمینه ای تصمیم بگیرند فرزندشــان در 
کلاس حاضر نشود، مدیران مدارس آنها را با سایر روش های 
آموزشی راهنمایی می کنند که بدون هیچ گونه نگرانی بتوانند 
آموزش لازم را دریافت کنند. دایر بودن مدارس ضرورت دارد 
زیرا آموزش در مدرســه با کیفیت بهتری انجام می شود، اما 

حضور دانش آموزان با توجه به شرایط شان اختیاری است.

رئیس مرکز تشــخیص و پیشــگیری از جرایم 
ســایبری پلیس فتا ناجا با اشــاره به شــروع سال 
تحصیلی جدید گفت: نظارت والدین بر رفتار و فعالیت 
سایبری فرزندان در ســال تحصیلی جدید که قرار 
است آموزش ها به  صورت مجازی و آنلاین باشد یک 

ضرورت است.
سرهنگ علی محمد رجبی به پایگاه خبری پلیس گفت: 
همراهــی و هماهنگی والدین با سیســتم آموزش مجازی 
وزارت آمــوزش  و پــرورش نه  تنها باعث بالا رفتن ســطح 
آموزش و یادگیری دانش آموزان می شــود بلکه بهترین مانع 
برای جلوگیری از تهدیدها و آسیب های فضای مجازی علیه 
دانش آموزان اســت. وی با اشاره به ناآشنایی و اطلاعات کم 
برخی خانواده ها در خصوص تهدیدها و آســیب های فضای 
مجازی افزود: آموزش مجازی دانش آموزان می طلبد تا والدین 
بــرای همراهی و مصونیت دانش آمــوزان، دانش و اطلاعات 
خــود در زمینه فضای مجازی و تهدیدها و آســیب های آن 
را به  روز کنند. رئیس مرکز تشــخیص و پیشگیری از جرایم 
ســایبری پلیس فتا ناجا تصریح کرد: به  روز شدن والدین و 
افزایش سواد رسانه ای آنها با توجه به منابع آموزشی موجود 
در اینترنت و سایت پلیس فتا کار سختی نیست و والدین در 

این خصوص نگران نباشند.
این مقام مسئول در ادامه با اشاره به استفاده از آموزش 
مجازی در سال جاری و افزایش زمان استفاده دانش آموزان 
از اینترنت خاطرنشــان کرد: آشنا کردن کودکان و نوجوانان 

با تهدیدها و آســیب های فضای مجازی از سوی والدین یک 
ضرورت اســت و والدین برای کاهش تهدیدها و آسیب های 
فضای مجــازی می توانند با اســتفاده از ابزارهای کنترلی، 
نظــارت دقیق تری بر فعالیت و رفتــار مجازی دانش آموزان 
داشته باشند. رجبی با تأکید بر توجه به رژیم مصرف اینترنت 
گفت: حضور کنترل نشــده و استفاده زیاد از فضای مجازی 
علاوه بر آســیب های جسمانی، صدمات روحی و روانی مثل 

اعتیاد اینترنتی را در پی خواهد داشت.
این مقام انتظامی افزود: والدین باید بر زمان استفاده از 
اینترنت از ســوی دانش آموزان نظارت ویژه داشته باشند و 
آموزش مجازی دروس نباید باعث این امر شود که تمام زمان 

دانش آموزان در فضای مجازی سپری شود.
وی با اشاره به ســطح دسترسی دانش آموزان در فضای 
مجــازی گفت: والدین از نصب پروکســی و فیلترشــکن از 
ســوی دانش آموزان جلوگیری کننــد چراکه نصب و اجرای 
این نرم افزارها ســطح دسترســی کودکان و نوجوانان را به 
محتواهای نامناسب بازکرده و باعث آسیب های روحی و روانی 
دانش آموزان می شــود. رجبی حفظ حریم خصوصی از سوی 
دانش آموزان در آموزش مجازی را یک ضرورت خواند و بیان 
داشت: استفاده از پوشش اعلامی مدارس در آموزش مجازی 

اولین مرحله از حفظ حریم خصوصی دانش آموزان است.
رئیس مرکز تشخیص و پیشــگیری از جرایم سایبری 
پلیــس فتا ناجــا ادامه داد: پــاک بودن دســتگاه هایی که 
دانش آموز قرار است از طریق آن به اینترنت متصل و آموزش 

ببیند یک ضرورت است چراکه ذخیره بودن تصاویر شخصی 
و خانوادگی و اطلاعات مهم کاری والدین در این دستگاه ها با 
توجه به دسترسی کودکان، برای حفظ این اطلاعات محرمانه 
و خصوصی خطرناک اســت و در صــورت غفلت دانش آموز 
احتمال به ســرقت رفتن این اطلاعات و یا افشاء ناخواسته 

آنها وجود دارد.
وی همچنیــن به خانواده ها توصیــه کرد برای برقراری 
ارتباط دانش آموزان از تبلت های ســایز بزرگ استفاده کنند 
چراکه صفحه گوشی با توجه به سایز کوچک آن می تواند به 

بینایی کودکان آسیب جدی وارد کند.
رجبی در بخش دیگری از صحبت های خود استفاده از 
ضد بدافزارها، ســیم کارت کودک، رمزنگاری داده های مهم 
بر روی موبایل یا تبلت دانش آموز و اســتفاده از بسته های 
اینترنت داخلی را از دیگر توصیه هایی برشــمرد که می تواند 

به امنیت خانواده و دانش آموزان کمک کند.
این مقام انتظامی توجــه به تنظیمات حریم خصوصی 
و امنیت در پیام رســان شــاد را ضروری دانست و از والدین 
خواســت با تعریف گذرواژه مناسب، فعال ســازی تأیید دو 
مرحله ای و اعمال تنظیمــات حریم خصوصی امنیت فرزند 
خود را افزایش دهند. رئیس مرکز تشــخیص و پیشــگیری 
از جرایم ســایبری پلیس فتا ناجا از آمادگی پلیس فتا برای 
همکاری محتوایی، فنی و پلیســی با آموزش و پرورش برای 
ارتقــاء مهارت و امنیت خانواده ها و دانش آموزان در بســتر 

شبکه اجتماعی دانش آموزان)شاد( خبر داد.

نیروی انتظامی با توجه به گسترش آموزش مجازی در سال تحصیلی جدید هشدار داد

ضرورت نظارت والدین بر فعالیت فرزندان در فضای مجازی

رئیس شورای شــهر تهران با اشــاره به اینکه 
شــهرداری پایتخت در جذب بودجه غیرنقد موفق 
نبوده است، گفت: در تلاشیم که با استفاده از قوانین 
موجــود اختیارات شــهرداری های مناطق را جهت 

استفاده از بودجه غیرنقد افزایش دهیم.
به گزارش فارس، محســن هاشــمی رئیس شــورای 
شــهر تهران در حاشــیه صحن دیروز شورای شهر در جمع 
خبرنگاران درباره برگزاری جلســه هم اندیشــی صبح امروز 
اعضای شورای شهر با برخی از مدیران شهری اظهار داشت: 
هفته تهران از ۱۵ مهر شــروع می شــود و در جلسه امروز 
بحث برنامه ریزی شــهرداری برای سال ۱4۰۰ و فعالیت ها 
در راستای تعویض قرن توسط مدیران شهرداری مطرح شد.
وی افزود: مدیران شــهرداری و برخی از اعضاء مباحثی 
را در مورد برندینگ ســال ۱4۰۰ معرفــی کردند و نظرات 

مختلف در این راستا طرح شد.
رئیس شورای شــهر تهران ادامه داد: در صحن شورای 
شــهر نیز مباحث مختلفی مدنظر قرار گرفــت و انتخابات 
اعضای کمیســیون ها نیز انجام شد که اعضای کمیسیون ها 

مشابه سال قبل انتخاب شدند.
هاشمی بیان داشــت: چندین دستور جلسه نیز مطرح 
شد و شرایط انتخابات ذی  حسابان نیز مورد بحث و گفت وگو 
قرار گرفت همچنیــن یک فوریت شفاف ســازی یارانه های 
شهرداری جهت پرداخت به اقشار آسیب پذیر مورد تصویب 
اکثر اعضای شورای شــهر قرار گرفت. وی خاطرنشان کرد: 
همچنین در صحن شورا گزارشــی درباره وضعیت درآمد و 

هزینه های شــهرداری توسط خزانه دار مطرح شد و برخی از 
اعضاء سوال هایی داشــتند مبنی بر اینکه چرا شهرداری در 
جذب بودجه غیرنقد موفق نیســت. حتی از هیئت رئیســه 

خواستند جلسه ویژه ای در این زمینه برگزار کند.
رئیس شــورای شــهر تهران بیان داشت: طی سه سال 
گذشته شهرداری در جذب بودجه غیرنقد محافظه کاری های 
زیادی داشته و به نوعی جسارت در این راستا نیست دست 
شــهرداران مناطق هم در این زمینه بســته شــده و باید 
مسیرهای طولانی طی شــود و فقط از طریق روش مزایده 

فروش املاک صورت گیرد.
هاشــمی گفت: اســتفاده از روش مزایده هر چند سبب 
پیشــگیری از ســوء تفاهم ها می شــود ولی از طرفی روند 
کار را طولانــی می کند بنابر این مــا باید دخالت کنیم تا با 
استفاده از قوانین موجود اختیارات شهرداری های مناطق را 
افزایش دهیم. وی گفت: در گذشــته اگر پیمانکاری طلبکار 
از شــهرداری بود کارشناسی ملک انجام می گرفت و طلبکار 
بــه ازای طلبش تهاتــر انجام می داد و  مســیر مزایده نبود 
ولی اکنون شــهرداری اعلام کرده هیچ ملکی بدون مزایده 
نمی تواند به صورت قانونی واگذار شود و حتی طلبکاران هم 

باید در مزایده شرکت کنند.
 کاهش ۳۳درصدی درآمد شهرداری تهران 

در سال جاری
همچنین خزانه دار شــورای شــهر تهران در دویســت 
و ســی و چهارمین جلسه علنی شــورای شهر تهران درباره 
حساب های درآمد و هزینه شهرداری تهران )تیر ماه و چهار 

ماهه ســال ۱۳۹۹(، گفت: در بخش عملکرد حساب درآمد، 
شــهرداری تهران بر اســاس بودجه مصوب موظف بوده، در 
برش عملکردی چهار ماهه خود نســبت به تامین منابع در 
ســقف ۱۰۱هزار و ۹۱۵ میلیارد ریال اقــدام کند. طی این 
دوره چهار ماهه مبلغ ۵۸هزار و۸۰۳ میلیارد ریال معادل ۵۸ 

درصد درآمد کسب کرده است.
به گزارش ایسنا، سیدحسن رسولی ادامه داد: طی چهار 
ماهه مذکور کســری عملکرد 4۳هزار و ۱۱۲ میلیارد ریال 
معادل 4۲ درصد نسبت به بودجه مصوب مشاهده می شود و 
از کل درآمد چهار ماهه )۵۸هزار و۸۰۳( مبلغ ۱۶هزار و7۱4 
میلیــارد ریال معادل ۲۸درصد آن درآمد پایدار و 7۲ درصد 

آن درآمد ناپایدار است.     
خزانه دار شورای شهر تهران درباره عملکرد هزینه ای نیز 
گفت: در این دوره، شــهرداری اجازه داشته حداکثر تا سقف 
اعتبــار مصوب به مبلغ ۸۹هــزار و۸۸4 میلیارد ریال هزینه 
کند. طی دوره مذکور مبلغ ۵7 هزار و7۰4 میلیارد ریال )۶4 
درصد( هزینه در دفاتر ثبت شده است که از این مبلغ ۹۹/7 
درصد آن بصورت پرداخت های نقدی است و ۰/۳ درصد آن 
غیرنقدی اســت.  رســولی تاکید کرد: کسب درآمد، نسبت 
به مدت مشــابه ســال قبل کاهش داشته و از ۹۱ درصد در 
ســال ۹۸ به ۵۸ درصد در سال جاری رسیده است. کاهش 
۳۳درصدی کسب درآمد نســبت به مدت مشابه سال قبل 
شاخص مهم و تامل برانگیز است. کسری تحقق درآمدی 4۲ 
درصدی در بسیاری از حوزه های ماموریتی شهرداری بویژه 

در بخش تملک دارایی ها آثار وضعی ناگواری می گذارد.

رئیس شورای شهر:

مدیران شهرداری تهران در جذب بودجه غیرنقد جسارت ندارند

نحوه خرید و توزیع 
»سیم کارت های  شاد« 

اعلام شد
مدیــرکل دفتر فن آوری اطلاعــات و ارتباطات 
وزارت آموزش و پرورش درباره ویژگی سیم کارت های 
دانش آموزی گفت: این ســیم کارت ها آن دســته از 
مخاطراتی که شــامل استفاده کنترل نشده از فضای 
مجازی اســت را نخواهند داشت و به زودی در مراکز 

اپراتورها قابل دریافت است.
بــه گــزارش ایلنا، محمــود حبیبــی دربــاره توزیع 
تولیــد  فرآینــد  گفــت:  دانش آمــوزی  ســیم کارت های 
ســیم کارت های دانش آموزی آغاز شــده و اپراتورها پای کار 
آمدند و مکلف شدند که ســیم کارتی به نام سیم کارت شاد 
را برای اســتفاده ایمن در فضای مجازی ارائه دهند تا از این 

طریق دل نگرانی های خانواده ها هم کاسته شود.
وی درباره نقش اپراتورها توضیــح داد: همکاران ما در 
حــوزه اپراتورها برنامه ریزی کرده اند و با جلســات متعددی 
که گذاشته  شــده و فرآیندی که طی شــده،  به زودی ارائه 

سیم کارت های دانش آموزی را شاهد خواهیم بود.
حبیبی بابیان اینکه ســیم کارت های دانش آموزی تنها 
به فضاهای مورد تائید آموزش وپرورش دسترســی خواهند 
داشــت، گفــت:  این ســیم کارت خاص اســتفاده کودکان 
و نوجوانــان در فضــای مجــازی خواهد بــود. قاعدتاً این 
ســیم کارت ها آن دســته از مخاطراتی که شــامل استفاده 
کنترل نشده از فضای مجازی است را، نخواهند داشت. قرار 
 White list است ما درخصوص این سیم کارت ها به صورت
عمــل کنیم که دانش آموزان بتوانند بــه فضاهایی که مورد 

تائید است دسترسی داشته باشند.
وی ادامــه داد: تلاش ما این اســت کــه دانش آموزان 
به محتواهای نامناســب دسترســی پیدا نکنند،  همچنین 
سیاســت هایی که وزارت آموزش وپرورش در نظر دارد، روی 

این سیم کارت ها اعمال خواهد شد.
وی با  اشاره به اینکه هیچ محدودیت سنی برای دریافت 
سیم کارت های دانش آموزی وجود ندارد، گفت: دانش آموزان 
می توانند بانام و مشخصات خودشان سیم کارت را خریداری 
کننــد. ظاهــراً آن طور که اعــلام شــده، وزارت ارتباطات 
محدودیت زیر ۱۸ سال برای دریافت سیم کارت را برداشته  

تا همه دانش آموزان از آن استفاده کنند.
مدیرکل دفتر فن آوری اطلاعات و ارتباطات گفت: سیم 
کارت شاد مانند سایر سیم کارت ها ویژگی های خاص خود را 

دارد و قابل شارژ توسط دانش آموزان است.

عضو اصلاح طلب شورای شهر تهران:
دلمان از دولتی که 

خودمان روی کار آورده ایم 
»خون« است!

عضو شــورای شــهر تهران با بیان اینکه مردم 
مشــاهده کردند که یــک انتقاد بحق بــا عنوان 
ساخت وســاز در محله جماران چه عواقبی داشت و 
باعث جلوگیری از ورود شــهردار تهران به جلسات 
هیئت دولت شــد، گفت: دلمان از دولتی که خودمان 

روی کار آورده ایم »خون« است.
به گزارش تســنیم؛ حجت نظری روز گذشته در جریان 
دویســت و سی و چهارمین جلسه شورای شهر تهران اظهار 
کــرد: اقدام ها و جراحی های زیادی در شــهر صورت گرفته 
اســت که این گونه اقدامات در سال های آینده خود را نشان 
خواهــد داد اما باید اذعان کرد در انجام برخی از اقدام ها نیز 
مؤثر عمل نکرده ایم که یکی از آنها مطالبه مردم در ارتباط با 
آلودگی هواست و باید گفت شهرداری اختیار و توان مقابله 
با مافیای دیزلی را ندارد. وی تصریح کرد: بنده بارها به همراه 
خانواده ام از مترو و اتوبوس و وســایل نقلیه عمومی استفاده 
کرده ایم و از فرســودگی ناوگان حمل ونقل عمومی مطلعم 
و می دانم فرســودگی یعنی چی اما چه بگویم که دلمان از 

دولتی که خودمان روی کار آورده ایم خون است.
نظری خاطرنشان کرد: مردم مشــاهده کردند که یک 
انتقاد بحق با عنوان ســاخت وســاز در محلــه جماران چه 
عواقبی داشــت و در کنار جلوگیری از ورود شهردار تهران 
به جلســات هیئت دولت، دنبال لغو محدودیت ارتفاع محله 

جماران رفتند!

سومین دوره پویش ملی »مشق احسان« از تمامی 
گروه های خیریه  و جهادی سراســر کشــور دعوت 
می کند تا برای کمک رســانی به دانش آموزان مناطق 

محروم و کم برخوردار ایران به این پویش بپیوندند.
به گزارش کیهان، سومین پویش ملی »مشق احسان« 
که به همت ســتاد اجرایی فرمان حضرت امام)ره( و با هدف 
تامین نوشت افزار دانش آموزان مناطق محروم و کم برخوردار 
در آستانه آغاز سال تحصیلی جدید کارش را آغاز کرده است، 
جهت هم افزایی هر چه بیشــتر فعالیت گروههای جهادی و 
خیریه در کمک رســانی به این دانش آموزان اعلام کرد این 
تشکل ها در سراسر کشور با پیوستن به این پویش می توانند 
معادل دو برابر هزینه پرداختی خود بســته های نوشت افزار 
تهیه شــده توســط این پویش را دریافت و به دانش آموزان 
اهدا نمایند. پویش »مشــق احسان« آماده همکاری با کلیه 
گروه های جهــادی، هیئات، موسســات فرهنگی مردمی و 
تشــکل های خیریه سراسر کشور اســت. گروه های جهادی 
و خیریه ها جهت کســب اطلاعات بیشتر و پیوستن به این 
پویــش ملی می توانند به ســایت بنیاد احســان به آدرس
ehsan.ir مراجعه نمایند. امســال سومین سالی است که 
پویش ملی »مشق احســان« به همت ستاد اجرایی فرمان 
حضــرت امــام)ره( و با هــدف تامین و توزیع بســته های 
نوشت افزار برای دانش آموزان مناطق کم برخوردار آغاز به کار 
کرده اســت. هدف از راه اندازی این پویش یاری رساندن به 
بیش از یک میلیون دانش آموز کم توان و محروم است که در 

نقاط مختلف ایران زندگی می کنند.
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